
Høje Taastrup juni 2021 

 

 

 

 

Kommende møder:  

 

 

 
 

 

Referat 21 juni. kl. 18:00 til 20:30 (inkl. Møde m ISU) 

Gadehavegårdsvej Gadehaven  

 
 

Medlemmer: 

 

Sune Bjerglund Nielsen, Skoleleder, næstform Adem Demir forældrerep.(afbud) 

Pernille Schlosser, Souschef  

Claus Plenaa, lærerrep (afbud) 

Søren Rahn Vastring, lærerrep. 

Annemone Y. Hansen, pædagogrep. 

Karin Schmidt Nielsen, forældrerep.  

Sally Eyd Jørgensen, forældrerep.  

Stefan Ørsted Petersen forældrerep. 

Mubashar Rashid, forældrerep. formand 

Michael Hansen, forældrerep,                                               

Linda Tønner Niebling lærerrep.(afbud) 

 

 

Elever: Malyun Mohamed Hassan   

og Jason Haar (afbud) 

 

 

Referat: 

1:   Valg af mødeleder : Pernille blev valgt som mødeleder 

2: Godkendelse af dagsorden – dagsordenen blev godkendt. 

3.  Godkendelse af referat- referater blev godkendt 

4: Nyt fra:  

Formanden – der var ikke nyt fra formanden 
Ledelsen, herunder sammenlægningsprocessen, fagfordeling, 
klassedannelser og afslutning af skoleåret. 
Skolelederen fortalte om sammenlægningsprocessen og udfordringer med 
den.  

  Elevrådet deltager ikke 

 

 

5: Orient.: Suppl.valg af forældre og medarb.repræsentant næste møde. 

Michael Hansen træder ud + Linda T. Niebling udgår som 

medarbejderrep. Hertil opfølgning på den nuv. Bestyrelses ønske om at 

fortsætte.  

Ledelsen udarbejder herefter plan for suppleringsvalg i efteråret. 

 

6: Mødedatoer næste år forslag første mødedato: 

Tirsdag den 24. august 

Tirsdag den 5. oktober 

Tirsdag den 23. november 

Tirsdag den 14. december 

Tirsdag den 25. januar 

Tirsdag den 1. marts 



Høje Taastrup juni 2021 

 

 

 

 

Kommende møder:  

 

 

Tirsdag den 26. april 

Tirsdag den 24. maj  

Tirsdag den 14. juni.  

 

Det blev aftalt at mødedatoerne først fastlægges i august ved mødet den 

24. august. 
Vi sagde farvel til Michael Hansen og takkede for hans arbejde i en 

lang årrække i skolebestyrelsen. 

 
7:  Fremvisning af fællesrum +  med politisk udvalg kl. 19:45-20:30  
 SB forelægges plan for fællesrum/kantine v udskoling (Bilag) 
 SB forelægges eksempler på udvikling af Fællesr. 1 og 3 (Bilag) 

 

 SB aftaler fokuspunkter for dialog med ISU 
   

ISU kom på besøg og fik en grundig rundvisning i lokalerne. Der blev spurgt 
nysgerrigt ind til tankerne og også lyttet til de udfordringer skolen har ved 
sammenlægningen, hvor især fællesområderne ikke er nemme at udnytte i 
deres nuværende udformning. Der blev bedt om at skolens ledelse laver et 
oplæg til ISU om hvordan fællesområderne kunne tænkes at blive udformet.  

 

8.   Eventuelt  udgår.. 

 

.  
  
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 


